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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kővér László ,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
benyújtani

Orbán Viktor miniszterelnökhöz

„Milyen oka van azt gondolni, hogy a budapestiek szeretnék a Liget Budapest Projekt
megvalósítását — vagy a lakosság több mint kétharmados ellenkezése Onnek semmit se m

számít?” " címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Hosszú hónapok óta, a kor kihívásait figyelembe vev ő városfejlesztési koncepció hiányában,
ugyanakkor élénk szakmai és lakossági tiltakozás és „erőből” meghozott döntések mellett
zajlik a Liget Budapest Projekt el őkészítése. Az ügy képtelenségét és az eljárás
antidemokratikus jellegét fokozza, hogy még amit ígértek, az sem lesz igaz . A 2024-re
tervezett Olimpia történelmi helyszínei között helyet kapó Városliget ugyanis megint a
rövidebbet húzza; az ide tervezett sportesemények építményei ugyanis még azokat a kertészeti
értékeket és fejlesztéseket is romba döntik majd, amiket most oly fennen hirdetnek .

Tájékoztatták-e Önt arról, hogy egy 2016 januárjában készített reprezentatív közvélemény -
kutatás szerint a budapestiek 75 százaléka ellenzi, hogy a Városligetbe új épületeket
létesítsenek ?

Tájékoztatták-e Önt arról, hogy egy 2016 júniusában készített reprezentatív közvélemény -
kutatás szerint már a budapestiek 86 százaléka ellenzi, hogy a Városligetbe új épületeke t
létesítsenek?

országgyűlési képviselő
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Tájékoztatták-e Önt arról, hogy az ellenz ők számának növekedése annak ellenére következet t
be, hogy a két időpont között a Városliget Zrt . több százmillió forintot költött arra, hogy
népszerűsítse a Városliget beépítését?

Feltételezem, hogy minderről nem tájékoztatták Önt, hiszen Ön rendszeresen hangoztatja,
hogy azt teszi, amit a magyar emberek kívánnak, mégsem állíttatta le a Liget Budapes t
Projektet .

Tisztelt Miniszterelnök Úr! Mindezen tények ismeretében mikor fogják elrendelni, hogy a
Városligetben ne létesítsenek újabb épületeket, ne vágjanak ki több fát, viszont állítsák helyre
méltóan ahhoz, ahogyan Európa els ő tudatosan tervezett közparkja és mai közönsége azt
megérdemelné?

Megtisztelő válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2016 . december 8 .

Tisztelettel :

Sallai R. Benedek
LMP
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